
PROTOKOLL FORT VID STYRELSEMOTE I

vÄcsnm rÄllrc H ersrönE N I NG H Et M DA L s Kocs BAc KE N
PN/1r1106 3:a styrelsemötetS 1- 9

Tid. Onsdagen den 6 november 2013 kl. 18.00

Plats; Hos ordf., Ekeby-Almby - Örebro

Ncirvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC) ordförare
Pontus Norlin (PN), sekreterare
Gunnar Gustafson (GG)
Jan Hörman (JID
Rolf Elsrud (RE)

S 1 Mötets öppnande
Ordförande forklarar mötet öppnat.

S 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns utan ändringar

S 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar.

S 4 Skrivelser/rapporter
lnga skrivelser har inkommit.

S 5 Ekonomiska läget
Kassörens rapport 201 3-1 I -06

Likvida medel

Kassa 3.092 kr

Postgiro 266.613 kr

Asfaltfonden 34.176 kr

Obetalda räkningar om ca 2500 kr.

1 st fastighetsägare har inte betalt årsavgiften för 201212013.

Faktura for årsavgift skickas ut närmsta månaden.
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PRoToKoLL rönr VID STYRELSEMöIe I

vÄc snmrÄ u-Ic n rrsröRE N I NG H EI M DA L S KoGs BAc KEN
PN/131106 3:a styrelsemötet S 1- 9

S 6 Vägstatus

. lfyllning av hålor på vägarna görs kommande vecka

. Flytta ihop fartguppen på Kremla inte genomfort ännu - görs i

samband med andra jobb då det blir orimlig kostnad att ta ut en
grävmaskin enbart for detta jobb

. Fartgupp från asfaltvägar borttagna inför vintern

. Lars-lnge fått informell forfrågningar om önskemål om gatljus.
Styrelsen har diskuterat frågan och alternativa lösningar. Så länge
det inte är ett allmänt önskemål kommer inte frågan drivas vidare.

S 7 övriga frågor

. Lars-lnge deltagit på möte med politiker angående
trafiksituationen generellt i EkebyAlmby, bl.a. diskuterades
belysning och busshållsplatsen

. Förfrågan inkommit från fastighet 13:580 att ta ner björkar i

samfällighetens område bakom sin tomt. Beslut att styrelsen
tillåter fastighetsägaren att ta ner berörda träd utifrån att denne
först forankrar med berörda grannar att de instämmer i att ta ner
träden. Fastighetsägaren ansvarar för att träden tas ner på ett
säkert sätt.

o Behov av att förenkla processen for tillfälligt tillstånd för tung trafik.
Diskussion att eventuellt avgiftsbelägga återkommande tung trafik
t.ex. vid nybyggnation, detta p.g.a. vägslitage. lnget beslut taget.

o Vid åverkan på eller problem med dräneringsrör och
genomföringar u nder ga ragei nfarter etc a nsva rar fastig hetsäga ren
for att återställa funktionen (rensa rör t.ex.). Fastighetsägaren
ansvarar för löpande skötsel och underhåll av diken och
dräneringar.
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PRoroKoLL FöRT vrD STYRELSEMöIe r

vÄc snnnrÄ u-rc n ersrönE N r NG H Er M DA L s KocsBAc KE N
PN / 131106 3:astyrelsemötetS1-9

Roll Antal möten perioden Antal möten 2013-2014

Kassör
-:

sekreterare ''ji;;j1:" 1

Ledamotl (GG)
:
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. Följande externa möten har genomförts sedan foregående möte
(=period), g rund för ekonomisk ersättn ing

o Lars-lnge, möte med politiker ang. trafiksituationen

Nästa möte
Nästa möte bestäms tillden 15 jan kl 18.00 hos Rolf Elsrud.

Mötets avslutande
Ordförande forklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras
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Suppleantl (ST)

Pontus Norlin
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